

Some Drugs May.....



As a result, taking drugs may adversely affect your ability to drive a motor vehicle safely and responsibly. It will also significantly increase your risk of a collision. Traffic accidents due to impaired driving can lead to fatalities or permanent disability but they are completely preventable.

Useful Advice

- ▲ Follow the instructions of healthcare professionals if you have been advised of the adverse effects of your medication.
- ▲ Pay attention to the advice about the effect of drug on driving, whether your drug is obtained on prescription or purchased over-the-counter before taking them. Ask healthcare professionals for advice if in doubt.
- ▲ You have to be conscious of symptoms that indicate you are in danger of driving under the influence of drugs. Once you recognize or detect any of the symptoms, you **MUST NOT DRIVE**.
- ▲ Do not mix alcoholic drinks with any medications to avoid increasing adverse effects.

Reminder

Driving is a complex activity only permitted by licences to those who have demonstrated the requisite skills. Those who drive or attempt to drive under the influence of drugs to an extent as to be incapable of having proper control of the vehicle would have **committed an offence**.



了解藥物影響
安心駕駛

某些藥物可令你…



因此，服用藥物或會影響你安全駕駛的能力，從而大大增加你發生交通意外的機會。交通意外能釀成死亡或造成永久傷殘，但卻是絕對可以避免的。

有用建議

- ▲ 遵從醫護人員對所服藥物不良反應的相關指示。
- ▲ 在服用藥物前，不論由醫生處方藥物或自行購買的藥物，必須留意藥物包裝上有關藥物對駕駛的影響，如有懷疑，應向醫護人員查詢。
- ▲ 留意自己有沒有因為受藥物影響而可能導致危險駕駛，如發現或察覺任何徵狀，切勿駕駛。
- ▲ 為免加劇不良反應，切忌任何藥物與酒精飲品一起服用。

提示

駕駛汽車是複雜的活動，只有具備所需技術而且獲發駕駛執照的人士，才可駕駛。任何人士如在藥物影響下在道路上駕駛或企圖駕駛汽車，以致沒有能力妥善控制該汽車，即屬違法。



Make sure you know
the effects of
your drug medication
before driving